
Bestyrelsesmøde 2. april 2024
Til stede: Susanne, Marie, Nanett, Nadja, Ilse, Julie, Charlotte (referent)

1: Nyt fra formanden:
Vi er inviteret til Styrk frivilligheden workshop i Albertslund Kommune. Vi får løbende nye
medlemmer. Velkommen til alle nye!
Marie har modtaget DI’s hestevelfærds-slides og sender dem ud til alle medlemmerne.

2: Nyt fra kassereren:
Kassebeholdningen er 42.052 kr. Danske Bank tager 500 kr for at skifte kasserer. Nanett og
Charlotte undersøger alternativ bankforbindelse. Klubben har givet en Hrimnir mulepose til
Ledøjegård Orienteringsridt.

3: Afholdte arrangementer:
Gulddysseturen var meget vellykket, fuldt besat og der blev spist mange vafler. Tak til Gitte
for guidning og værtsskab. Arrangementet Mal en kop hos Creative Space måtte desværre
aflyses på grund af manglende tilmelding.

4: Kommende arrangementer:
Næste arrangement er Forårsturen den 14. april. Rytteryoga er fuldt besat (fire gange i
april) og senere i april har vi et foredrag med dyrlæge Lise C. Berg om overvægtige heste.
Første weekend i maj har vi rideweekend hos Palsgaard Isheste. Der er stadig en ledig
plads, hvis du kender en, der vil med, så kontakt med Marie Kragh.
Jubilæumsfesten finder sted den 31. august i Herstedøster Forsamlingshus. Der bliver en
formiddags ridetur og fest om aftenen. Vi har søgt en jubilæumsbevilling hos Nordea
Fonden. Deltagerprisen bliver cirka 150 for børn og 250 for voksne. Opslag og invitation
udsendes snarest.
På Skovens Dag den 26/5 giver vi trækture til børnene ved Herstedhøje. Det ser ud til at vi
kan stille hold. Nadja udsender invitation til Børnetur i juni på mail.
Vi laver to fællesture i maj-juni (Solopgangstur og Sisses snirklede skovtur).

5: Ideer til arrangementer:
Vi undersøger mulighederne for at lave et “Flokadfærd II” foredrag til efteråret.
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en gruppe medlemmer, som gerne vil være med til
at stable et Kratlusker-stævne på benene. Nanett, Susanne og Ilse tager kontakt.
Nanett og Ilse kontakter Lise og rideklubbenSKØR om mulig Halloween-ringridning på
Brydegaard i slutningen af oktober.
Nanett indsamler info til en staldliste til hjemmesiden.
Nadja undersøger hvornår ridestierne bliver repareret.
Ilse foreslår en medlemsundersøgelse via Surveymonkey til efteråret.
Der er forslag om vinterbingo.
Vi undersøger muligheden for undervisning i Gæðingalist (læs mere på linket) springtræning
og horsemanship.

Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 14. maj kl 19.00 hos Ilse.

https://www.magasinettolt.dk/blog/hvad-e/

